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Beste inwoner  
van Brecht, Sint-Job, 
Sint-Lenaarts en  
Overbroek,

Op 14 oktober kiezen we met zijn allen 
een nieuw gemeentebestuur. De voor-
bereidingen voor deze gemeenteraads-
campagne zijn al een hele tijd bezig. 
Wij hebben een sterke lijst klaar met 
allemaal enthousiaste mensen die zich 
de volgende jaren voluit willen inzetten 
voor onze mooie gemeente Brecht. In 
ons programma staan een aantal zaken 
die we de volgende jaren graag willen 
verwezenlijken. Wij mikken daarbij vooral 
op zaken die realiseerbaar zijn. Wij gaan 
niet voor wilde plannen die onbetaalbaar 
zijn. Onze voorstellen zijn steeds vooraf 
afgetoetst aan hun financiële haalbaar-
heid. Met zin voor realiteit willen we onze 
mooie gemeente de volgende jaren nog 
beter maken.

Ondertussen wens ik u allen een mooie 
zomer en een welverdiende vakantie toe.

Kris Janssens
Voorzitter N-VA Brecht

Interview met lijsttrekkers  
Sven Deckers en Eline Peeters

Op 14 oktober trekt N-VA Brecht met een sterk team naar de  
verkiezingen onder leiding van lijsttrekkersduo Sven Deckers  
en Eline Peeters. Wij hadden een gesprek met hen.

Sven, Eline, kunnen jullie je even kort 
voorstellen?
Sven: Ik ben een geboren en getogen 
Brechtenaar. Ik ken dus elk hoekje en 
kantje van onze gemeente. Ik werk ook in 
onze gemeente: wij hebben een trans-
portbedrijf aan de bedrijvenzone aan de 
Ringlaan.

Eline: Ik woon in Sint-Job. Sinds enkele 
jaren werk ik als adviseur op het kabinet 
van Antwerps schepen Koen Kennis.

Vanwaar komt jullie politiek engagement?
Sven: Ik heb mij altijd al willen inzetten 
voor onze gemeente. Wanneer je hier 
woont en werkt, zie je soms zaken waar je 
iets aan wil doen of je wil bepaalde nieuwe 
initiatieven nemen. Helaas werden wij 
vorige keer naar de oppositie verwezen en 
als oppositiepartij is het natuurlijk veel 
moeilijker om iets te realiseren.

Eline: Bij mij is het eigenlijk net hetzelfde. 
Je wil zaken realiseren, bepaalde dingen 

in gang zetten, en dan moet je wel in de 
politiek stappen. Je kan aan de kant blijven 
staan en zeuren over wat er niet goed is, 
maar daar schiet niemand iets mee op.

Sven, je zei net dat het in de oppositie 
moeilijker is om iets te doen, maar kan je 
als oppositie eigenlijk wel zaken realise-
ren?
Sven: Het hangt er natuurlijk vanaf hoe je 
je als oppositie opstelt. Sommigen doen 
niets anders dan het beleid afbreken 
en bekritiseren. Dat hebben wij nooit 
gedaan: als het goed is, zeggen wij het 
ook. Je kan trouwens als oppositie ook 
voorstellen doen, maar je bent natuur-
lijk afhankelijk van hoe de meerderheid 
daarmee omgaat. In elk geval willen wij 
de volgende legislatuur mee aan het roer 
van onze gemeente zitten.

Bent u benieuwd naar wat Sven en Eline 
willen realiseren in Brecht? Lees dan  
verder op pagina 2 en 3.

N-VA Brecht wenst u alvast 
een deugddoende vakantie!
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Wat zijn voor jullie de volgende jaren de prioriteiten voor Brecht?
Eline: Ik denk dat we veel aandacht moeten hebben voor de mobiliteit. Net als overal in Vlaanderen zien we ook bij ons een 
sterke toename van het verkeer. Dat heeft natuurlijk onder meer te maken met de stijging van het aantal inwoners als gevolg 
van de stadsvlucht. Veel mensen willen graag in onze gemeente komen wonen, wat begrijpelijk is, maar ze blijven werken in de 
stad en moeten dus over en weer pendelen. We moeten eerlijk zijn: een pasklare oplossing voor het mobiliteitsvraagstuk is er 
niet, maar een aantal kleinere ingrepen kan misschien al voor wat verlichting zorgen.

Sven: Ik wil daar ook nog aan toevoegen dat we mensen zoveel mogelijk moeten stimuleren om in hun eigen regio of gemeente 
te werken. Ik weet wel dat dat niet voor iedereen of voor elke job mogelijk is, maar voor een aantal mensen kan dat zeker.

Kan je daar als gemeente iets aan doen, want het is toch een ruimer probleem?
Sven: Natuurlijk kan je dat als gemeente niet alleen. Net als voor vele andere problemen moet er een goede samenwerking 
zijn met andere niveaus. Maar je kan als gemeente wel een ondernemingsvriendelijk klimaat scheppen. Want bedrijven en 
zelfstandigen zijn voor een gemeente heel belangrijk.

Eline: Wat Sven zegt over samenwerken met andere politieke 
niveaus is zeer belangrijk. Nog veel te vaak wordt er niet of 
niet voldoende gesproken met andere niveaus. Daar willen 
wij echt wel verandering in brengen. Een goed voorbeeld zijn 
wegenwerken. We hebben allemaal al wel eens gevloekt op 
wegenwerken die plots opduiken op een omleidingsweg voor 
andere werken. Gewoon omdat er niet voldoende op mekaar 
wordt afgestemd. 

Iets anders nu, ‘de Merel’. Er is al veel over gesproken, maar 
nog niet veel gerealiseerd. Wat is jullie standpunt hierover?
Sven: Wij willen als N-VA dat de Merel een gezellig recreatie- 
domein wordt voor de Brechtse bevolking. Een plaats waar 
mensen kunnen komen sporten, wandelen of fietsen en waar 
ze iets kunnen drinken of eten. De Merel is een uitgestrekt 
natuurgebied dat mooi wordt begrensd door het kanaal, het 
is jammer dat de vele troeven van dit mooie stukje natuur nu 
nog onderbenut worden.

Eline: Ik denk trouwens dat we de toeristische en recreatieve 
troeven van onze gemeente meer moeten uitspelen. Wij 
hebben een uitgestrekte gemeente met een aantal historische 
gebouwen, maar meer nog dan dat is er het aspect natuur 
en groen. Zeker in deze tijd is dat voor een gemeente een 
enorme troef. Hoeveel mensen snakken er niet naar wat rust 
en wat natuur om de dagelijkse drukte even te vergeten? En 
dat kan onze gemeente hen bieden. Trouwens, als we meer 
recreanten aantrekken, kan dat enkel maar ten goede komen 
aan onze horeca. En wij hebben heel wat uitstekende horeca-
zaken.

Brecht heeft heel veel actieve verenigingen. Wat kunnen jullie 
voor hen doen?
Eline: Wij vinden dat een gemeente niet alles zelf moet orga-
niseren. Verenigingen kunnen dat vaak veel beter, omdat ze 
daar al langer ervaring mee hebben en precies weten wat hun 
leden graag willen. Als gemeente willen wij daarom die ver-
enigingen zoveel mogelijk ondersteunen om initiatieven te 
nemen of evenementen te organiseren. Dat kan bijvoorbeeld 

door het ter beschikking stellen van materiaal, om maar iets 
te noemen.

Sven: Waar we ook aan denken is het laten gebruiken van 
schoolinfrastructuur door verenigingen wanneer de school 
er geen gebruik van maakt. Bijvoorbeeld een sporthal of 
turnzaal die leegstaat in het weekend kan perfect gebruikt 
worden door een sportvereniging. Dit gebeurt in heel wat 
andere gemeenten ook al. Vanzelfsprekend vraagt dit wel 
om duidelijke afspraken en moet iedereen de infrastructuur 
respecteren.

Zijn er nog zaken die jullie persoonlijk belangrijk vinden?
Sven: Ik wil werk maken van meer inspraak voor de burger. 
Als gemeentebestuur ben je verkozen om beslissingen te 
nemen in het belang van je gemeente en je inwoners. Maar 
voor je knopen doorhakt, moet je ook al eens je oor te luis-
teren leggen bij de bewoners. Mensen moeten hun mening 
kunnen geven. Zij kennen de situatie in hun straat of buurt 
vaak het best. Je kan mensen niet zomaar voor voldongen 
feiten stellen door met totaal afgewerkte plannen naar hen 
te stappen. Natuurlijk kan je nooit iedereen tevredenstellen: 
sommige mensen willen meer groen, andere dan weer meer 
parkeerplaatsen …

Eline: Dat is inderdaad zo. Als je op voorhand de mensen al 
betrekt bij je besluitvorming, kan je ze ook uitleggen waarom 
bepaalde zaken wel of niet kunnen. Dat is zeer belangrijk om 
het voor de mensen aanvaardbaar te maken.

Tot slot, wat is jullie wens voor 14 oktober?
Sven: Wij willen goed scoren, zodat we kunnen deelnemen 
aan het bestuur van onze gemeente. Wij gaan daarvoor ons 
uiterste best doen.

Eline: En voor mij geldt natuurlijk hetzelfde. 

Sven, Eline, van harte bedankt voor dit gesprek en veel 
succes!

Op de markt in Sint-Job op 13 mei zette de N-VA niet 
enkel de moeders in de bloemetjes, ook aan de trouwe 
viervoeters werd gedacht. Zij kregen een doosje lekkere 
hondensnoepjes.

Interview met lijsttrekkers Sven Deckers 
en Eline Peeters (vervolg)

Voorzitter van de provincieraad Kris Geysen 
en gedeputeerde Luk Lemmens.

Provinciaal nieuws
Ook in de provincie Antwerpen hebben onze gedeputeerden Luk Lemmens en Jan  
De Haes de verandering weten binnen te brengen. Gedeputeerde Luk Lemmens uit 
het arrondissement Antwerpen legt uit: “We slankten het provinciale niveau grondig 
af. De domeinen sport, jeugd, cultuur, welzijn en de intercommunales verdwenen bij 
de Vlaamse provincies. Vanaf nu focussen we ons louter op de grondgebonden  
bevoegdheden zoals de aanleg van onze fietsostrades.”

“Onze Antwerpse N-VA-fractie wist mee een reële besparing door te voeren op de begroting. De dotaties 
aan partijen en fracties werden met 15 procent afgebouwd”, aldus huidig voorzitter van de provincieraad 
Kris Geysen uit Brecht, die eveneens opnieuw kandidaat-provincieraadslid is op de derde plaats.  
Daarnaast werd onder impuls van minister Homans beslist om het aantal gedeputeerden terug te schroe-
ven van 6 naar 4 en het aantal provincieraadsleden van 72 naar 36. “Maar zolang de provincies bestaan, 
willen wij op het beleid wegen en zullen we ons inzetten voor goed bestuur”, besluit Kris Geysen.



Wij zijn thuis in de provincie Antwerpen. Een frisse pint op een zomers terras, hand in hand door 
de winkelstraat, onze kinderen samen in de jeugdbeweging. Wij verstaan elkaar, vieren samen 
feest, zorgen voor mekaar. Het is goed wonen in Antwerpen. Hier zijn we op ons gemak. Met de 
N-VA blijft dat zo. Zodat u zich thuis voelt in een veilig en welvarend Antwerpen.
n-va.be/veilig-verantwoord-vlaams

Veilig thuis in een welvarend Vlaanderen
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